DOI:10.18572/2072-4438-2018-4-7-8

Профессиональная подготовка личного состава УИС: духовно-нравственное воспитание

Вилкова Алевтина Владимировна, ведущий научный сотрудник Научно-исследовательского института ФСИН России, профессор Академии ФСИН России, доктор педагогических наук, доцент

e-mail: mavlad67@mail.ru ID ORCID.ORG/0000-0001-8441-3440

Статья посвящена выяснению основных проблем, возникающих в процессе духовно-нравственного воспитания личного состава УИС, системе профессионального образования, которая отвечает за качество и уровень профессионального мастерства, образованности, профессионального развития и воспитания, другими словами — за формирование высокой профессиональной культуры сотрудников ФСИН.

Ключевые слова: духовно-нравственное воспитание, личный состав УИС, профессиональная подготовка.

Professional Training of the Correction Facilities Staff: Mental and Moral Education

Vilkova Alevtina V.

Leading Research Scientist of the Research Institute of the Federal Penitentiary Service of Russia Professor of the Academy of the FPS of Russia

Doctor of Education

Assistant Professor

The Article is devoted to the elucidation of the basic problems arising in the process of spiritually-moral education of the personnel of the correctional system, vocational education, which is responsible for the quality and level of professional skills, education, professional development and education, in other words the formation of a high professional culture of prison staff.

Keywords: spiritual and moral education, the staff of the penal correction system, professional training.